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1. Nyt fra Formand og sekretariat 
BU og ISU har bestyrelsens opbakning til at arbejde videre med et samarbejde med DAI. Glenn udarbejder 

en oversigt over, hvad vi kan tilbyde. 
 

Vi har fået ny sponsorkontrakt med AL Bank. De vil sponsorere DPF de næste 2 år.  
ISU kikker på de medfølgende forpligtelser i forhold til klubberne i samarbejde med TU. 
 

DPF har booket en EXPO-stand i forbindelse med DIF`s Idræt Kongres i marts 2015. 
 

Vi har ansat Kenneth Dreyer som udviklingskonsulent. Han starter 1. november. 
 

Lars Lloyd er i gang med at udarbejde en frivillighedsstrategi. 1. version fremlægges for bestyrelsen inden 1. 
november. 

 
2. Repræsentantskabsmøde: 
Bestyrelsens struktur Oplæg fra arbejdsgruppe. 

Bestyrelsen gennemgik forslag til ændring af bestyrelsesstruktur. 
Det blev vedtaget ikke at foreslå ændring af strukturen i denne omgang. 

 

Beretninger 
 Bestyrelsens beretning 

Bestyrelsens beretning er færdig til brug for udsendelse af repræsentantskabsmaterialet. 
 

 Udvalgsberetninger 

For at materialet ikke bliver for langt, lægges udvalgenes beretninger ikke i selve 
repræsentantskabsmaterialet men lægges som links på hjemmesiden. 

 
Forslag til ordinært repræsentantskabsmøde 
 Appeludvalgets forslag  

Bestyrelsen bakker op om Appeludvalgets forslag til repræsentantskabsmødet. Materialet indarbejdes i 

repræsentantskabsmaterialet. 
 
Budgetter 

Budgetterne for 2015 og 2016 blev forelagt bestyrelsen. 
Kim fremsender reviderede budgetter til brug for udsendelse med repræsentantskabsmødet. 

 

Valg  
Bestyrelsen: Bjarne Lomholdt opstiller til posten som TDUU formand 
Udvalg: Bestyrelsen gennemgik udvalgsposterne. Pernille kontakter AU, interne revisor og suppleanter. 
 

3. Nyt fra udvalg 
Vi fik Sølv ved EM for Kvinder. Et fantastisk flot resultat, som vi er meget stolte af. 
Der var stor ros til resultatopdateringen. 
 

4. Mødekalender. 
Der afholdes ekstra bestyrelsesmøde d. 5. november, hvis bestyrelsen finder det nødvendigt. 
Vi holder første bestyrelsesmøde i den nye bestyrelse d. 25. november. 

 
5. Evt. 

Henrik har lavet et oplæg til en skrivelse til de øvrige nordiske lande, vedrørende afholdelse for NM 
fremover. Bestyrelsen bakker op om brevet. 
 

Chalot har lavet udkast til velkomstbrev til nye bestyrelsesmedlemmer. Det sendes til sekretariatet. 
 

Niels Erik Villadsen har kassen med remedier til DM i skud.  
 

Henrik blev ikke valgt til CEP’s bestyrelse. I stedet blev den polske kandidat valgt efter intenst lobbyarbejde 
af Claude Azema, formanden for FIPJP. 

 

 


